
 

 

REFERAT styremøte 05.21 Finnmark elghund klubb 

 

Dato:  Torsdag 21.10.21 kl. 18.00 Teams 

Deltakere: Trond K. Hansen, Jonny Andersen og Ronny Berg 

Meldt forfall: Erik Strifeldt  

Saker: 

32.21  Godkjenning referat 04/21  

 Gjennomgang av referat 04/21 

Vedtak:     

Tok en gjennomgang av referatet, og godkjente det. 

 

33.21  Post inn - ut  

• Søknad om refusjon av utgifter etter NM bandhund.  

• Elghunden 

• Kompetansehevende kurs for prøveledelse 

Vedtak:  

Har sendt inn søknad for å få refundert utgifter etter NM bandhund. Forbundet ønsker innspill til Elghunden, men det 

er svært kort frist som er den 25. oktober. Vi tar sikte på å sende inn sak til neste nummer. Forbundsstyret informerer 

om at Kompetansehevende kurs for prøveledelse vil bli gjennomført i mars 2022, da vil de nye jaktprøvereglene være 

gjeldende. Kurset vil foregå over teams og det vil bli satt ned 3 datoer for gjennomføring. Forbundsstyret kommer 

tilbake med eksakte datoer og påmelding for kurset.  

34.21 Innkalling ekstraordinært årsmøte. 

Skal vi kunne søke om mva kompensasjon i 2022 så er vi forpliktet til å ha revisor i klubben.  

Foreslår derfor at vi kjører ekstraordinært årsmøte på teams torsdag 18 nov kl 19.00 med vanlig innkalling 

men kun en sak: valg av revisor for regnskapsåret 2021.  

Vedtak:  

Ekstraordinært årsmøte gjennomføres torsdag 18. november klokken 19:00 på Teams. Kun revisor som skal 

velges. Legges også ut info på vår hjemmeside. 

 

 



35.21 Evaluering 

For at vi skal ha en hensiktsmessig framdrift så ønsker jeg at vi får inn evalueringsrapport fra alle som har stått 

som ansvarlig for aktiviteter, dvs utstilling, ringtrening, prøver osv. Rapporten bør inneholde hva som fungerte 

bra, hva som kunne vært gjort bedre og hva vi eventuelt bør gjøre annerledes eller andre innspill. Viktig og få 

med medlemmenes synspunkter.  

Vedtak: 

Vi lager et skjema som ansvarlige kan krysse av på, slik at vi får vite hva som er bra og hva som kan bli bedre. 

Jonny og Trond lager utkast til styret. 

36/21 Ungdomsaktivitet. 

Tidligere sak 19.21 heretter definert som ungdomssekken. Se utkast etter styremøte 04.21 

Vedtak: 

Denne aktiviteten skal vi fortsette med, og regelverket skal gjøres helt ferdig frem til årsmøtet 2022. 

37.21 Årsmøte 2022 

Vi må starte planlegging av årsmøte for 2022, når og hvor skal vi ha det.   

Vedtak: 

Årsmøtet gjennomføres i månedsskiftet januar/februar og styret kommer tilbake med dato. Årsmøtet 

gjennomføres i Karasjok.  

38.21 Sponsorer 

Vi må klare og få en fast sponsor som vi kan profilere på våre arrangementer. Erik har kommet med ett forslag 

som han kan presentere. 

Vedtak: 

Utsetter saken til neste styremøte. 

39.21 Økonomi: 

 Kasserer legger fram status på kontoer. 

Vedtak:  

Saken tas opp ved neste møte, men leder orienterte litt.  

40.21 Søknad om prøver  

Søknadsfristen for prøver går ut 31.10.2021, hvem tar ansvaret for å legge dette inn på nettet, skal vi ha 

samme prøveperiode eller skal vi forlenge den.  

 Vedtak: 

NKK holder på å legge om systemet sitt og det skulle komme informasjon når det var klart. Foreløpig kan det ikke 

legges inn på nett. Nye priser for ettersøksprøver, som vil endres til 500 kroner per prøve, uavhengig av prøveperiode. 

Det vil si at differensiert pris vil opphøre.  

41.21 Eventuelt: 

Ingen saker. 



Referent 

Ronny Berg 

 


